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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor várható az eddigi tapasztalatok és panaszok 
értékelése nyomán a térség közösségi közlekedésének felülvizsgálata és korrekciója ? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Észak- és Dél-Buda közösségi közlekedési összeköttetésében örvendetes változásokat hozó 
fonódó villamos az óbudai szakaszon a megoldatlan vagy rosszul megoldott intermodális 
kapcsolatok miatt számos, a kerületiek életét megkeserítő műszaki problémával küzd. A Szépvölgyi 
út és a Nagyszombat utca között a járatok rendszeresen föltorlódnak, 10-15 percen át araszolnak a 
dugóban, a késések az egész vonalhálózaton végiggyűrűzve kiszámíthatatlanná teszik a közlekedést.
Megoldatlan a balesetek és a viszonylag gyakori műszaki hibák miatt szükséges buszos pótlás is. A 
leginkább érintett szakaszon a 109-es busz a „pótlás”, ám hétvégenként szóló buszokkal közlekedik 
a viszonylat, így a villamosok közönségét nem bírja el. Az is kiderült mostanra, hogy a villamos 
nem mindenütt képes pótolni a korábbi buszközlekedést. A sűrűn beépített óbudai részen rendszeres
a zaj-határérték túllépése is.

Kérem, szíveskedjék tájékoztatni róla, mikor várható az eddigi tapasztalatok és panaszok értékelése 
nyomán a térség közösségi közlekedésének felülvizsgálata és korrekciója ?


